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Inkommit via e-post 9 september 

Eftersom jag är engagerad i miljöfrågor önskar jag att man betänker den miljöpåverkan det moderna 

lantbruket och bebyggelsen har. För att minska uppvärmning och uttorkning behöver man återskapa 

den förindustriella lantbruksmiljön och planera för bebyggelse med utrymme för träd. Det är känt att 

träden skapar en marktemperatur på 20 grader även i tropikerna och att modern 

bebyggelse/lantbruk kan ge en marktemperatur på 60 grader en varm sommardag. När jag tittar på 

förslaget till ny översiktsplan för Torekov kan jag inte förstå hur man vill bevara stora arealer 

jordbruksmark i de centrala delarna av Torekov och låta den brukas industriellt vilket torde vara det 

enda sättet att få en ekonomi i marken. Jag anser att Båstad kommun bör vara en föregångare 

gällande frågor avseende minskad uppvärmning och uttorkning. Konsekvenserna har redan visat sig i 

form av att Torekovs hamn är hotad av miljökonsekvenserna genom att vattennivån stiger och med 

det hotas en stor del av det som attraherar människor till Torekov. Detta kommer i sin tur ge 

ekonomiska konsekvenser för hela samhället och minskade skatteintäkter.  
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